
 

Protokollsanteckning  

Socialnämnden,                                    
Trelleborgs kommun 2019-10-16 

Ärende 116, Förstärkt handlingsplan  
Vi ser att det är viktigt att välfärdsteknik behöver fortsatt 
utvecklas och inte minskas till att bara gälla redan befintliga 
system.  
När det gäller det uppsagda kollektivavtalet så står det i 
förslaget att fler timmar motsvara ca två tjänster per enhet. 
För den enskilde handlar detta om att hen ska arbeta 5h mer i 
månaden utan att få mer betalt. Det innebär 1h och 15 
minuter i veckan. Hur kan detta bli ca två tjänster per enhet?   
  
Vi kan inte medverka till en restriktivitet av vikarier utan 
enheterna måste kunna få den hjälp som behövs för att 
personalen ute i verksamheterna ska orka att ta hand om 
våra kommuninvånare som har behov av detta. Vi befara att 
sjukfrånvaron kommer att öka ytterligare om detta blir 
verklighet för personalen och i förlängningen för den 
kommuninvånare som behöver hjälpen.  
  
Utifrån det mötet som kommunal bjöd in den 24/9 - 2019 där 
vi fick möjligheten att träffa personal ute i verksamheten 
samt fackliga representanter gör att vi inte kan ställa oss 
bakom denna ekonomiska handlingsplan utan väljer därför 
att inte delta i beslutet.  
  
  
För den socialdemokratiska gruppen i Socialnämnden  
  
Anna Nordstrandh 
Trelleborg 2019-10-16 

  


